

# Blending Comfort and Affordability

惬意舒适 彰显价值

Alley blends comfort, convenience and style. The chair presents the ideal balance of durability and affordability, its ergonomic design offering true value for money while forever keeping staff satisfied.

傲致将坐感舒适,操作简便、时尚造型的特点荟聚一身。它在人体工学的完美设计和经久耐用的性能彰显 着自身价值,更让员工持续保持满意的坐感。



# Workplace Seating Redefine

### 悠然演绎 座享空间

Alley is ideally perfect for workplace focus, effortlessly blending ease, comfort and the past, the chair harnessing communication, aiding interaction and allowing for focused concentration.

傲致是您追求理想办公环境最完美的选择,轻松将 简约设计、坐感舒适与卓越功能完美融合。它有助 function. Stressful work situations are a thing of 促进员工沟通、互动和专注等不同工作模式的转换, 塑造灵活动感的现代办公环境。

## Alley

傲致







### Adjustable Headrest 可调节头枕

Adjustable headrest can easily be shifted 10cm upwards and downwards to adapt different human height. The headrest can also be tilted its' angle to 90 degree for supporting your head and neck to release pressure.

多角度自由旋转头枕备有可随意调节上下10cm升降,以滿足不同人体 高度的需要。90度旋转调节功能,有助承托头部重量及分担颈椎受力。



### Adjustable Lumbar Support 可调节靠背支撑

Curved lumbar support can be adjusted to the height range of 8cm. It is designed to support your waist tightly and relax your muscle.

弧形弹性腰部支撑可调节范围为8cm,能紧贴地支撑您的腰部位置,有助放松绷紧的肌肉,有效预防腰椎间盘突出和脊柱变形等办公场所引致的职业病。



#### Adjustable Seat Height

Its control handle allows you to shift your seat up or down, allowing you to find the ideal sitting position.

可按个人的需要调节座椅升降,锁定您的最佳舒适座椅位置。



#### Adjustable Tension Control 可调节拉力控制

Tilting tension can be adjusted via the control for the best support to release back pressure, depending on individual needs.

座椅备有倾仰调节和拉力调节功能,可按个人需要调节倾仰角度和力度,以减轻背压,有助充分释放脊椎受力。

6 7

# Alley Task Chair 傲致工作座椅



Chair with Armrest 座椅带扶手

Armrest 扶手

PU 2D Adjustable 可调节2D 扶手 990mm - 1090mm 682mm

Height 楠高 Depth 楠深 Width 楠阔 Seating Height 座高 Seating Depth 座深 Seating Width 座阔

715mm 415mm - 515mm 445mm 490mm



Headrest & Armrest 座椅带头枕/扶手

Armrest 扶手

Height 椅高 Depth 椅深 Width 椅阔 Seating Height 座高 Seating Depth 座深 Seating Width 座阔

682mm 715mm 415mm - 515mm 445mm

PU 2D Adjustable 可调节2D 扶手 1120mm - 1220mm

490mm